
ter attentie van de Gemeenteraad 
                                                                                                                      Waalre, 16-05-2019 
 
Geachte raadsleden, 
 
Op donderdag 16-05-2019 vernemen wij per toeval over de voorgenomen verkeersbelemmerende 
maatregelen in / aan de Ansbalduslaan. 
 
Het idee van een diagonale afsluiting van de Ansbalduslaan (met dien verstande dat verkeer alleen 
van de Bertelindislaan naar de Eekhoornlaan kan en v.v. en dat verkeer vanuit de Ansbalduslaan 
hoge nummers alleen naar de Ansbalduslaan lage nummers kan en v.v.) is enigszins absurd. 
 
Als bewoners van de Bertelindislaan naar Aalst (of v.v.) willen kan dat dan nog maar op 2 manieren : 

01 via de kruising Daslaan-Bergstraat en daarna bij de kruising Bergstraat-Willibrorduslaan 
linksaf. Bij steeds toenemende verkeersstromen op de doorgaande weg Valkenswaard-
Waalre-Veldhoven wordt dat dus een steeds groter probleem ! 

02 via de Eekhoornlaan-Henricus de Waderloolaan-Dirck van Hornelaan-Ansbalduslaan naar 
de Willibrorduslaan  

 
Als er al een diagonale afsluiting zou komen op het kruispunt Bertelindislaan-Eekhoorlaan-
Ansbalduslaan dan lijkt mij het huidige kruispunt-verkeersoppervlak veel te klein om het verkeer zoals 
hierboven geschetst over dit kruispunt mogelijk te maken. 2 Auto´s tegelijk kunnen nu al niet over dit 
kruispunt - m.a.w. het verkeersoppervlak zal dan zeker aanzienlijk vergroot moeten worden ! 
 
Als bewoner van de Bertelindislaan kunnen naar mijn mening andere en betere snelheidsbeperkende 
maatregelen getroffen worden, b.v. bloembakken of weginhammen zoals indertijd op de 
Willibrorduslaan en ook de in Burgemeester Uijenstraat ook genomen zijn of misschien zijn er nog wel 
betere methoden, zoals het instellen van maximumsnelheden en daar dan maar eens echt op gaan 
controleren ! 
 
Bovendien vind ik het een zeer ongewenste, c.q. ongepaste manier van besturen als dergelijke 
maatregelen zelfs maar overwogen worden zonder betrokkenen daarvan in kennis te stellen. 
De tijd om te reageren voordat de oordeelsvormende gemeenteraad bijeen komt s dus uitermate kort. 
 
Ik mag dan ook hopen dat de gemeenteraadsleden tot een ander inzicht komen als de door de 
gemeente aangestelde projectleider, die Waalre sluipverkeer armer moet maken ! 
 
Hoogachtend, 
 


